

歌林多前書6

17 但與主聯合的，便是與主成為一靈。

But whoever is united with the Lord is one with him in spirit.

歌林多前書15

45 經上也是這樣記著說：首先的人亞當成了有靈（靈：或作血氣）的活人；末後的亞當成了叫人活的靈。

So it is written: “The first man Adam became a living being”^[1]; the last Adam, a life-giving spirit.

羅馬書8

9 如果神的靈住在你們心裡，你們就不屬肉體，乃屬聖靈了。人若沒有基督的靈，就不是屬基督的。

You, however, are not in the realm of the flesh but are in the realm of the Spirit, if indeed the Spirit of God lives in you. And if anyone does not have the Spirit of Christ, they do not belong to Christ.

腓立比書4

6 應當一無罣慮，只要凡事藉著禱告、祈求，和感謝，將你們所要的告訴神。

Do not be anxious about anything, but in every situation, by prayer and petition, with thanksgiving, present your requests to God.

7 神所賜、出人意外的平安必在基督耶穌裡保守你們的心懷意念。

And the peace of God, which transcends all understanding, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus.